
 
 
ZÁPIS ZE 20. MIMOŘÁDNÉ SCHŮZE    RADA ÚOCHB AVČR,vvi 
____________________________________________________ 
 
Datum: 21. května 2009 
 
Přítomni:   
Doc. RNDr. Jan Konvalinka, CSc., Doc. RNDr. Irena Valterová, CSc., RNDr. Miloš 
Buděšínský, CSc., Prof. RNDr. Antonín Holý, DrSc., Prof. Ing. Jitka Moravcová (1. bod 
programu), CSc., Ing. Jana Hodačová, CSc., Mgr. Luboš Rulíšek, Ph.D., Mgr. Tomáš 
Kraus, PhD. 
 
Omluveni: RNDr. Hana Sychrová, DrSc., Prof. Ing. Jitka Moravcová (2. a 3. bod 
programu). 
 
Hosté: Ředitel ÚOCHB RNDr. Zdeněk Havlas, DrSc., zástupce ředitele pro výstavbu Ing. 
Mgr. Jiří Špička, členové Metodické rady: Prof. Pavel Hobza, Dr.Sc., Ing. Michal Hocek, 
Dr.Sc., RNDr. Michal Mareš CSC.; zástpci dodavatele projektu (VPU): ing. arch. Ivan 
Šrom, ing. arch. Kateřina Zochová. 
 
Program: 
1/ Prezentace 3-D vizualizace návrhu stavby budovy B projektanty a výběr 3- nebo 4-
podlažní varianty.   
2/ Schválení návrhu rekonstrukce budovy A 
3/ Různé 
 
Podrobný zápis: 
 
Ad 1) Zástupci dodavatele projektu prezentovali 3-D vizualizace dvou návrhů (tří a 
čtyřpodlažní varianty) stavby budovy B. Výběr optimální varianty byl poté podrobně 
diskutován členy Rady i přítomnými hosty. Projektanti konstatovali, že z hlediska 
architektonického řešení i z hlediska budoucího schvalovacího procesu projektu je 
vhodnější třípodlažní varianta. Zároveň bylo konstatováno, že celkový počet pracovních 
míst v budově B (cca 150) a v budově A (cca 150) využitelných pro organickou chemii je  
vzhledem k uvažované personální dimenzi ÚOCHB dostačující.  Zazněl však i názor 
některých členů Rady i hostů, že by bylo vhodné postavit 4. NP jako rezervu do 
budoucna.  Poté Rada hlasovala o každé variantě zvlášť s tímto výsledkem: třípodlažní 
budova – 5 pro, 1 proti,  2 se zdrželi; čtyřpodlažní budova – 2 pro, 4 proti, 2 se zdrželi. 
Rada tedy doporučuje vedení ústavu realizaci varianty budovy B, ve které budou tři 
podlaží organických laboratoří. 
 
Ad 2) Rada byla dále seznámena s navrženým dispozičním řešením budovy A (varianta 
4), ve kterém projektanti zapracovali dříve vznesené připomínky. Rada s tímto návrhem 
jednomyslně vyslovila souhlas a doporučuje jej vedení ústavu k realizaci. 
 
Ad 3)  Prof. Hobza informoval Radu a vedení ústavu, že v důsledku změn ve stavebním 
programu je nutno včas jednat o prodloužení nájemní smlouvy skupin teoretické chemie 
v budově Canonu a o nutnosti rekonstrukce počítačové sítě. 
 
Usnesení: 
1/ Rada pracoviště schvaluje výběr varianty návrhu budovy B, ve které budou tři podlaží 
organických laboratoří, a doporučuje jej vedení ústavu k realizaci. 
 
2/ Rada pracoviště schvaluje výběr varianty č.4 návrhu dispozičního řešení rekonstrukce 
budovy A. 
 
V Praze dne 21.5. 2009 zapsal: Dr. T. Kraus, místopředseda Rady 


